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Vragen en antwoorden

Vraag 1

U geeft aan geen extra kosten te maken voor toekomstige toename van geluid waarvoor 

Rijkswaterstaat verantwoordelijk is. Welke geluidstoename moet er nog plaatsvinden, voordat 

Rijkswaterstaat verplicht is om maatregelen te nemen?

Antwoord 1

In de Wet milieubeheer staan regels over geluidproductieplafonds Rijksinfrastructuur. Een 

geluidproductieplafond geeft de toegestane geluidproductie (geluidwaarde in Lden) vanwege de 

rijksweg aan. Geluidproductieplafonds gelden op referentiepunten langs de weg. Rijkswaterstaat 

stuurt elk jaar een verslag naar de Minister over de naleving van de geluidproductieplafonds in het 

voorafgaande kalenderjaar. Blijkt hieruit dat er een (dreigende) overschrijding van de 

geluidproductieplafonds is dan moet Rijkswaterstaat maatregelen onderzoeken en indien mogelijk 

en doelmatig de maatregel uitvoeren. 

Bij de geluidproductieplafonds van de A15 ter hoogte van het Oosterpark zijn nog geen 

(dreigende) overschrijdingen, dit betekent dat er een geluidruimte daar is van meer dan 0,5 dB tot 

1,5 dB. 

Vraag 2

Wat zijn de voorwaarde/criteria voor het ontvangen van de SDE++ subsidie?



Antwoord 2

De voorwaarden voor SDE++ is een complete aanvraag inclusief transportverklaring van de 

netbeheerder waarbij duidelijk is dat de netbeheerder wil aansluiten.

Vraag 3

Wat zouden de onderhouds- schoonmaak kosten van de Zonnepanelen zijn bij de varianten van 6 

en 8 meter?

Antwoord 3

Voor de kosten onderhoud, schoonmaken en verzekering is voor een scherm van 6 meter hoog 

een bedrag van € 5100,- per jaar opgenomen in de berekening, voor een scherm van 8 meter is 

dat € 8500,- per jaar.

Vraag 4

Heeft u eventuele andere locaties in Ridderkerk in kaart waar we zonnepanelen zouden kunnen 

plaatsen met een groter rendement?

Antwoord 4

In de raadsinformatiebrief van 14 februari hebben wij u geïnformeerd over de vastgestelde 

ruimtelijke verkenning zonneparken, waarin de mogelijkheden in beeld zijn gebracht van zonne-

energie. Deze verkenning moet nog verder worden uitgewerkt. Zoals bekend is in de 

Omgevingsvisie wordt er onder andere ruimte geboden voor de aanleg van een groot zonneveld 

naast de A38. We hebben in de energietransitie alle acceptabele locaties nodig. 

Vraag 5

Het overleg over, of het mogelijk is om via de rijksweg een transportroute kan worden gemaakt, 

zal eind november plaatsvinden. Heeft dit gesprek al plaatsgevonden en zo ja wat is de reactie 

van Rijkswaterstaat?

Antwoord 5

Dit overleg zal 30 november 2020 plaatsvinden. 

Vraag 6

Wat zou het verschil in kosten zijn, wanneer er niet gekozen wordt voor een scherm langs de 

Rotterdamseweg? Deze getallen kunnen we niet terugvinden in de stukken

Antwoord 6



Het verlengen van een scherm van 6 meter langs de Rotterdamseweg kost ongeveer 1,5 tot 2 

miljoen extra. Deze inschatting houdt geen rekening met het talud. Daarnaast is de grond langs de 

Rotterdamseweg in eigendom van het Waterschap (dus daar moet dan mee worden overlegd) en 

zullen daar ook bomen voor moeten worden gekapt, dit zit ook niet in de inschatting van de 

kosten.

Vraag 7

Het totale investeringsbudget voor een 6 meter hoog geluidsscherm wordt gesteld op 8,5 mln. Is 

dit een realistische/ ruime calculatie om dit project binnen deze gesteld budgettering te kunnen 

realiseren.

Antwoord 7

Met de kennis van nu is dit een realistische calculatie.

Vraag 8

Het heien van palen rond de hogedruk gasleidingen is niet toegestaan. Daarvoor zullen palen 

moeten worden geboord. 

Hoeveel palen moet volgens deze boormethodiek worden aangebracht? Wat zijn de extra kosten 

hiervan en zijn deze mede opgenomen in het budget van 8.5 mln. 

Antwoord 8

In de raming is hiermee rekening gehouden. Bij keuze voor een scherm kan deze kruising worden 

opgelost met een overkluizing.

Vraag 9

Het rendement van zonnepanelen op deze locatie zal mogelijk niet optimaal zijn. Met hoeveel jaar 

verwacht U een break-evenpoint te bereiken.

Antwoord 9

Break-even is niet aan de orde. In de berekening is uitgegaan van een afschrijvingstermijn van 15 

jaar en een rentetoerekening conform concernrente. Er resteert per jaar een positief saldo. Na 15 

jaar zal de opbrengst tien jaar lang gemiddeld € 14.000 per jaar zijn.

Vraag 10

Waarom kiest u ervoor om voor de zonnepanelen nu een budget te reserveren en daarna een 

onderzoek te doen? Bent u het met het CDA eens dat het logischer is, eerst het onderzoek te 

doen en daarna naar de raad te komen voor de benodigde financiële middelen?



Antwoord 10

Er is ten behoeve van het raadsvoorstel het nodige onderzocht. Het ontwerp en inpassing van 

zonnepanelen loopt gelijk op met de planvorming en ontwerp van het geluidsscherm. Het is 

efficiënter om hier ook tegelijk budget voor te reserveren en hiervoor niet nogmaals naar de raad 

te gaan. Dan wordt ook vertraging in de bouw van het geluidsscherm voorkomen.

Vraag 11

Wanneer vindt het college een business case voor de zonnepaneleninstallatie niet haalbaar 

(blz.6)?

Antwoord 11

Bij een negatief resultaat vanuit de business-case is voor het college een business-case niet 

haalbaar.
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